
PROTOKÓŁ NR 35/18

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 21 marca 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o 15:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz - Przewodnicząca komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Łubiński

2. Czesław Mikicki

3. Aniela Woźniak

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie projektu uchwały w/s opłaty za pobyt dziecka w Przedszkolu Publicznym.

3. Omówienie projektu uchwały w/s opłaty za pobyt dziecka w Przedszkolu Niepublicznym.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.

5. Omówienie projektu uchwały w/s ustalenia składu Zespołu Interdyscyplinarnego. Zaopiniowanie.

6. Sprawy różne.

7. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury otworzyła i przywitała zebranych  Przewodnicząca

P. Anna Klepacz. Przedstawiła porządek posiedzenia, który został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad  2. Kierownik Referatu P. Aniela Woźniak omówiła projekt uchwały w/s opłat za pobyt dziecka w

Przedszkolu Publicznym. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie).

Ad 3. Następnie został omówiony projekt uchwały dotyczący Przedszkola Niepublicznego. W obydwu

uchwałach zmiana dotyczyła podstawy prawnej, zasady odpłatności zostają niezmienione.

Ad 4. Ten projekt uchwały został zaopiniowany również pozytywnie (jednogłośnie).

Ad 5.  Projekt  uchwały  w/s  Zespołu  Interdyscyplinarnego działającego  w MOPS-ie  i  powołanego

przez Burmistrza dotyczył zmiany w doborze (wyborze) członków tego zespołu.

Członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały.

Ad 6. W sprawach różnych Radni poruszyli temat związany z rozmieszczeniem lokali wyborczych.

Obecny Pan Czesław Mikicki tłumaczył i wyjaśniał, z jakiego powodu mieszkańcy ul. Wiejskiej, Podgórze będą

głosowali w pomieszczeniach Z.S.O.

Drugim poruszonym tematem był wniosek  Komisji Oświaty i Kultury o nadanie tytułu „Honorowego

Obywatela” Panu Ludwikowi Szulia. 



Trzecim , dyskusja o opłatach za dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół.

 Ad 5. Posiedzenie skończyło się o 15:50. Przewodnicząca oficjalnie zamknęła obrady.

Wnioski Komisji:

1) Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w/s:

- opłaty za  dziecko w Przedszkolu Publicznym;

-  opłaty za  dziecko przebywające w  Przedszkolu Niepublicznym;

- powołanie członków Zespołu Interdyscyplinarnego.

2)  Komisja  Oświaty  i  Kultury  ponownie  wnioskuje  o  ustalenie  zasad  w  sprawie  dopłat  do  przewozu

niepełnosprawnych uczniów (dzieci).

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


